
آرمان ملی: علیرضا بیراوند دروازه بان تیم فوتبال پرسپولیس با یک 
پیشنهاد جدی از سوی باشگاه استقلال روبه رو شده است. 

 شرط؟
خرداد ماه گذشته بیرانوند زمانی که دریافتی اش حدود ۷۵ درصد 
بود نسبت به عدم تحقق خواسته های مالی اش از باشگاه پرسپولیس 
شکایت کرد تا همین امر ناراحتی رضا درویش مدیرعامل باشگاه را 
در جلسه با مدیر برنامه های داخلی بیرانوند به همراه داشته باشد. 
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس از طریق مدیر برنامه های بیرانوند میزان 
مطالبات او را که حدود ۷ میلیارد و ۹۰۰ میلیون تومان بوده است را 
بررسی کرد که اختلافی چند صد میلیونی به وجود آمد، اما مدیرعامل 
پرسپولیس برای اینکه خیال بیرانوند را راحت کند میزان این اختلاف 
را صفر دانست و عنوان کرد طبق تعهدات فصل گذشته پول این بازیکن 
را تمام و کمال قبل از شروع فصل آینده پرداخت می کند. این در حالی 
است که مدیربرنامه بیرانوند خواستار تأمین مالی زودهنگام باقیمانده 
قرارداد فصل گذشته این بازیکن شده که از عهده باشگاه خارج بود. 
بیرانوند که پیشنهاد قابل توجهی از لیگ عربستان و قطر داشته، 
شرط تمدید قرارداد با پرسپولیس را دریافت تمام و کمال مطالبات 
خود دانسته است. این در حالی است که درویش قصد دارد باقیمانده 
پول قراردادهای فصل گذشته )غیر از پاداش های قهرمانی( را تا ۱۵ 
تیرماه پرداخت کند و پاداش های قهرمانی در لیگ برتر، جام حذفی 
و سوپرجام را تا قبل از شروع بازی های فصل پیش رو بدهد. نکته قابل 
توجه پس از پایان جلسه، رفتار مدیر برنامه های داخلی بیرانوند بوده 
است که برای تحت فشار قرار دادن درویش قصد دارد از طریق فضای 
مجازی موضوع را پیچیده جلوه دهد. حال باید دید درویش می تواند 
در بازه زمانی کوتاه تری طلب نزدیک به هشت میلیارد 
تومان بیرانوند را به او پرداخت کند یا این بازیکن پس از 
بازگشت از اردوی تیم ملی ایران تصمیم جدیدی برای 

ادامه همکاری با پرسپولیس خواهد گرفت. 
 فسخ؟

علیرضا بیرانوند بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس 
بار دیگر در آستانه فسخ قرارداد با این باشگاه 
قرار گرفته است. تسنیم روز ۹ تیر نوشت: علیرضا 
بیرانوند دروازه بان ملی پوش تیم فوتبال پرسپولیس 
از پایان مسابقات لیگ برتر در دو مرحله اقدام 
به ارسال نوتیسِ )اخطار فسخ قرارداد( ۱۰ 
و پنج روزه به باشگاه پرسپولیس کرد که 
آخرین فرصت سرخپوشان برای پرداخت 
مطالبات این بازیکن نیز دو روز پیش به 
پایان رسید، اما تاکنون هیچ پولی به حساب 
این بازیکن پرداخت نشده است. رضا درویش 
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس پس از عمل 
جراحی اخیر بیرانوند در دو مرحله به عیادت 
این بازیکن رفت، اما ظاهراً اختلافات موجود 
بین طرفین همچنان به قوت خود باقی 
است و عدم پرداخت مطالبات از 
باشگاه پرسپولیس  سوی 

باعث دلخوری و ناراحتی شدید این بازیکن شده است. بیرانوند که در 
دیدار اخیر تیم ملی دچار مصدومیت از ناحیه فک شده بود، پس از عمل 
جراحی در شهر خرم آباد به سر می برُد و امشب به تهران بازخواهد گشت 
و شنیده می شود در صورت عدم پرداخت مطالبات در ساعات آینده، 
شنبه به صورت حضوری برای فسخ قرارداد به سازمان لیگ مراجعه 
خواهد کرد. این بازیکن براساس آپشن های قرارداد خود حدود هشت 

میلیارد تومان از باشگاه پرسپولیس طلب دارد. 
 تمدید

نوند و باشگاه  پس از اختلافات به وجود آمده بین علیرضا بیرا
پرسپولیس، ظهر روز شنبه جلسه ای بین رضا درویش و دروازه بان 
پرسپولیس برگزار شد که طی آن اختلافات برطرف و بیرانوند در جمع 
سرخ ها ماندنی شد. در این جلسه طبق توافق درویش و بیرانوند قرار 
است مطالبات دروازه بان پرسپولیس طی روزهای آینده پرداخت 
شود و هیچ بحث دیگری برای افزایش رقم قرارداد صورت نگرفته 
است. بیرانوند قرار است پس از بهبود مصدومیت خود در تمرینات 

پرسپولیس حاضر شود. 
 پیشنهاد آبی 

دروازه بان تیم فوتبال پرسپولیس با یک پیشنهاد جدی از سوی 
باشگاه استقلال روبه رو شده است. ایسنا نوشت: علیرضا بیرانوند 
در هفته های اخیر مشکلاتی بر سر دریافت مطالباتش با باشگاه 
پرسپولیس داشت، دیروز بعد از جلسه با رضا درویش به توافق رسید 
که به کارش در این باشگاه ادامه دهد اما این در حالی است که او یک 
پیشنهاد جدی از باشگاه رقیب دارد. بر اساس اطلاعات موثقی که 
ایسنا به آن دست پیدا کرده است، علیرضا بیرانوند دیروز )شنبه( بعد 
از جلسه با رضا درویش، جلسه ای با حجت کریمی در دفتر شخصی او 
برگزار کرده و در این جلسه پیشنهاد جدی استقلال به بیرانوند ارائه 
شده است. در این جلسه باشگاه استقلال حاضر شده ۹۵ میلیارد تومان 
بابت دو سال به بیرانوند بپردازد اما این پیشنهاد با پاسخ مشخصی از 
سوی بیرانوند روبه رو نشده است. بیرانوند که امروز )یکشنبه( پانسمان 
سیمی فک خود را باز کرده و تمرین سبک را از هفته آینده آغاز 

می کند، هنوز پاسخی به استقلالی ها نداده است. 
 واکنش استقلال 

دیروز )یکشنبه( خبری منتشر شد که باشگاه استقلال و در رأس 
آن حجت کریمی سرپرست این باشگاه، با علیرضا بیرانوند دروازه بان 
پرسپولیس مذاکره کرده و مبلغ ۹۵ میلیارد تومان برای دو فصل به او 
پیشنهاد داده است. حجت کریمی در گفت وگویی کوتاه دراین باره به 
تسنیم گفت: چنین چیزی صحت ندارد، مذاکره ای با بیرانوند نداشته 

و پیشنهادی به این دروازه بان نداده ایم. 
 واکنش استقلال 

باشگاه پرسپولیس پس از جلسه روز شنبه علیرضا بیرانوند با رضا 
درویش خبر از حضور این بازیکن پس از پشت سر گذاشتن دوران 
مصدومیت در تمرینات پیش فصل داد تا با توجه به اینکه یک فصل 
دیگر قرارداد دارد هرگونه جدایی از جمع سرخپوشان تکذیب شود. 
با این حال انتشار خبر مذاکره او با حجت کریمی سرپرست باشگاه 
استقلال و پیشنهاد ۹۵ میلیارد تومانی به این دروازه بان برای عقد 
قرارداد دوساله با آبی پوشان پایتخت واکنش هایی را به همراه داشته 
است. مدیران باشگاه پرسپولیس در حالی که خبر مذاکره بیرانوند با 
حجت کریمی تکذیب شده است را غیرقابل باور دانسته اند و این 
موضوع را بازار گرمی برای دروازه بان تیم ملی ایران تلقی کرده اند. 
بیرانوند مجوز فسخ قرارداد فصل آینده با سرخپوشان را ندارد. از این 
رو پرسپولیس هرگونه مذاکره با باشگاه های داخلی را غیر قابل 
قبول می داند. دو تن از اعضای هیات مدیره باشگاه پرسپولیس 
نیز خواستار رسیدگی رضا درویش مدیرعامل باشگاه نسبت به 
این اتفاق شده اند تا در صورت صحت این مذاکره، با بیرانوند برخورد 

انضباطی شود. 

امیر عابدینی مدیرعامل اسبق باشگاه پرسپولیس گفت: هانی کرده در تمرین استقلال وظیفه اش را 
انجام داده اما دلم برای فوتبال و هوادارانش سوخت. 

 حواشی تمرین:   امیر عابدینی در گفت وگو با فارس در مورد حواشی رخ داده در اولین 
تمرین استقلال اظهار داشت: هانی کرده در آنجا وظیفه اش را انجام داده و مسئولیتی که به او 
سپرده بودند را به خوبی از عهده اش برآمده است؛ اما دلم برای فوتبال و طرفدارانش سوخت. 
مدیریت در فوتبال ما به کجا می رود؟ مدیریت رو به قهقراست. ورزش یک هنجار است چرا باید 

آن را تبدیل به ناهنجاری کنیم؟ 
 حق هوادار:  وی افزود: هوادار حق دارد که در ورزشگاه اعتراضش را به مربی، بازیکن و مدیر 
باشگاه اعلام کند. هر کسی هم دوست ندارد به ورزشگاه نیاید؛ اما اینکه برخی بخواهند عده ای 
را بگمارند تا از مدیریت حفاظت کنند و در مقابل شعار و خواسته مردم بایستند کار پسندیده ای 
نیست. هواداران عصبانی هستند دلیلش هم مصاحبه هایی است که انجام می شود. شما مصاحبه ها 
را بخوانید من هم اگر هوادار بودم و این صحبت ها را از مسئولان فوتبال می شنیدم عصبانی 
می شدم. چرا مردم و هواداران را عصبانی می کنیم و بعد می خواهیم آنها را اینگونه ساکت کنیم. 
 طراحی از قبل؟   مدیرعامل اسبق پرسپولیس در مورد اینکه اما برخی از مدیران استقلال 
مدعی اند این حوادث از پیش طراحی شده بوده است، عنوان کرد: اینها دیگر لاطائلات است که 
گفته می شود. وقتی باشگاهی مربی مثل نکونام می آورد و اسم نکویی دارد چرا به جای آنکه بر 

روی این میوه خوشمزه نمک بپاشیم زهر می پاشیم. 
  محافظت؟   عابدینی در مورد اینکه آیا زمانی که مدیرعامل پرسپولیس بود از وجود چنین 
افرادی برای محافظت از خود بهره می برد یا نه، گفت: آنهایی که من را می شناسند می دانند که 
اصلا اهل چنین کارهایی نبودم. من حتی زمانی که استاندار بودم دنبال چنین مسائل و افرادی 
نبودم. من در جبهه و منطقه عملیاتی هم حضور داشتم و با یک راننده می رفتم و می آمدم 

محافظی هم نداشتم. 
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آبی ها به دنبال
 بازیکنان پرسپولیس

پیشنهاد 
استقلال 
به بیـــرو

  کوتاه 
فارس: رضا شکاری در مورد حضور در سپاهان اظهار 
داشت: خیلی خوشحالم که انتخاب خوبی داشتم، از مجموعه 
سپاهان ممنونم که بعد از تلاش های فراوان توانستم به این 
تیم بیایم، از هواداران نیز ممنون هستم که بعد از قرارداد 
حجم بالایی خوش آمد گویی از سمت هواداران سپاهان 
داشتم و امیدوارم لایق باشم و در طول فصل جبران کنم. وی 
ادامه داد: پیشنهادهایی دیگری داشتم، اما انتخاب خودم 
سپاهان بود، سپاهان باشگاه حرفه ای است و زحمات از 
آقای ساکت و باشگاه سپاهان ممنون هستم. کاری در مورد 
کار کردن با مورایس گفت: مورایس فوق العاده حرفه ای 
است و نیازی به تعریف من ندارد، خوشحالم در یک باشگاه 
حرفه ای و زیر نظر مربی حرفه ای کار می کنم و امیدوارم توقع 
هواداران را برآورده کنم. بازیکن تیم فوتبال سپاهان در ادامه 
خاطرنشان کرد: سپاهان در بین تیم های ایرانی حرفه ای 
است، از لحاظ امکاناتی باشگاهی مثل سپاهان ندیدم، این 
باشگاه ها برای بازیکن ارزش زیادی قائل  است، در بازی های 

آسیایی هستیم و مطمئن هستم موفق می شویم. 

ایسنا: کامبیز صنعتی، یکی از کاندیداهای  
مجمع انتخابات فدراسیون بولینگ و بیلیارد در 
جمع خبرنگاران درباره علت لغو مجمع انتخابات 
فدراسیون بولینگ و بیلیارد اظهار کرد: ثبت نام 
از کاندیداها تیر ماه سال گذشته انجام شد و قرار 
بود بعد از یک سال، انتخابات سوم تیر برگزار 
شود که به ۱۱ تیر موکول شد. البته دعوتنامه 
برای من و دو کاندیدای دیگر برای شرکت در 
انتخابات یک روز قبل از برگزاری انتخابات صادر 
شده بود. صنعتی خاطرنشان کرد: دیروز برای 
من و سه کاندیدای دیگر کارت حضور در مجمع 
آمد اما کارت سرپرست فدراسیون نیامد. طبق 
دعوتنامه دریافتی، ما در مجمع حاضر شدیم 
اما وقتی مشخص شد که تاییدیه سرپرست 
فدراسیون نیامده اعضا تصمیم به ترک مجمع 

گرفتند. 

خارج ازمستطیل سبز

آخرین خبر از فسخ قرارداد  
ارمغانی 

سرمربی پیشین تیم ملی بسکتبال ایران گفت: 
فعلا هیچ واکنشی از سوی فدراسیون ایران در 
راستای فسخ قراردادم شاهد نبوده ام. در حالی 
که ۱۱ روز از آخرین صحبت های سعید ارمغانی، 
سرمربی پیشین تیم ملی بسکتبال ایران، در رابطه 
با مشکل خود برای فسخ قرارداد با فدراسیون 
ایران می گذرد، همچنان خبری از فسخ قطعی 
این قرارداد مخابره نمی شود و باید دید این 
موضوع تا چه زمانی کش پیدا می کند. ارمغانی 
درباره آخرین وضعیت مذاکراتش با فدراسیون 
بسکتبال ایران برای فسخ قرارداد، توضیح داد: 
صحبت های ما هنوز به هیچ جای مشخصی 
نرسیده و در حال مذاکره هستیم. منتظر واکنش 
فدراسیون هستم و چیز جدیدی برای مطرح 
کردن وجود ندارد. او در پاسخ به این سوال که 
آیا فدراسیون موضع خاصی در رابطه با ادامه 
دادن با او در یک سمت دیگر دارد یا خیر؟ اظهار 
کرد: خیر، الان فقط صحبت درباره این است که 

قرارداد فسخ شود و این ارتباط به پایان برسد. 

خبـــــر

حمایت از تیم ملی

در خصوص کیفیت فنی تورنمنت کافا انتقاداتی وارد شده 
است که این انتقادات بیشتر از سوی مخاطبان فوتبال شکل 
گرفته است که البته به جا و به حق است ولی ما باید در نظر 
بگیریم که با شرایطی که در حال حاضر فوتبال ما و کشور ما 
دارد و شاید خیلی از کشورها حاضر به مسابقه با ما نشوند و 
البته بحث تقویم و مدیریتی که از قبل باید در خصوص فیفا 
دی ها صورت می گرفت و نگرفت، در حال حاضر با توجه 
به این شرایط موقعیتی بهتر از تورنمنت کافا در اختیار 
ما نبود و برای همین حضور در این مسابقات بهتر از عدم 
حضور در آن بود. من بازی های تیم ملی را در این مسابقات 
ندیدم و فقط نتایج را دنبال کردم ولی موضوع مهم این 
است که ما بعد از سال ها به استفاده از نیروهای داخلی روی 
آوردیم و وظیفه همه ما این است که از این ظرفیت حمایت 
کنیم تا به موفقیت برسد. ما سال ها به نیروهای داخلی و 
توانمندی هایشان بی توجه بودیم و الان که این ظرفیت ایجاد 
شده باید حمایت شود و فکر می کنم در صورتی که فرصت 
کافی داده شود به نتیجه می رسد. تیم ملی در دورانی سپری 
می کند که با افزایش میانگین سنی بازیکنان روبروست و 
البته به دلیل شکست در جام جهانی و عدم کسب موفقیت 
در سالیان اخیر مورد نکوهش افکار عمومی هم قرار گرفته 
است و کادرفنی در این شرایط هم باید به فکر پوست اندازی 
و تغییر نسل باشد و هم در کنار آن فوتبال نتیجه گرایانه در 
پیش بگیرد. یعنی شرایط ایجاب می کند که نه فکر موفقیت 
در جام  ملت ها را از سر بیرون کند و نه بدون توجه به نیاز به 
حضور بازیکنان جدید و تزریق نفرات تازه نفس این نیاز تیم 
ملی را نادیده بگیرد و همین موضوع کار کادرفنی را دشوار 
می کند.  امیدوارم نتایج تیم ملی هم به گونه ای رقم بخورد 
که هم شاهد موفقیت در جام ملت ها باشیم و هم کادرفنی 
بتواند به فعالیتش حداقل تا جام جهانی آینده ادامه دهد. 
شاید ما بگوییم در هر شرایطی و با هر نتیجه ای این کادر 
باید تا جام جهانی حفظ شود و فرصت داده شود و این درست 
است ولی خب باید توجه کرد ممکن است افکار عمومی نتایج 
ضعیف را تاب نیاورد و همین موضوع روی کار کادرفنی تاثیر 
بگذارد.  ما فصل قبل یک لیگ سه قطبی داشتیم که از قبل 
هم مشخص بود سه تیم استقلال و پرسپولیس و سپاهان 
شانس های اصلی قهرمانی لیگ برتر هستند و رقابت بین این 
سه تیم خواهد بود و در فصل جدید هم فکر می کنم شرایط 
به همین منوال پیش برود و به اضافه اینکه می توان تیم 
تراکتور را هم به جمع مدعیان قهرمانی این فصل اضافه کرد 
و رقابت سه جانبه به رقابت چهار جانبه تبدیل شود. این البته 
یک پیش بینی بر اساس شرایط حال حاضر است ولی ممکن 
است تیم هایی باشند که معادلات ذهنی را بر هم بزنند و یک 
تیم پر مهره با شرایط خوب بارها دیده ایم در نتیجه گیری 
موفق نبوده و یک تیمی هم که انتظارش را نداریم عملکرد 
فوق العاده ای داشته باشد، مثل  فصلی که استقلال خوزستان 

معادلات را بر هم زد و قهرمان شد.

مهدی شیری بازیکن سابق پرسپولیس در 
خصوص عملکرد این باشگاه در فصل نقل و 

انتقالات صحبت کرد. 
   تمرینات تیم های لیگ برتری به 
خصوص مدعیان آغاز شده اما خبری از 

آغاز تمرینات پرسپولیس نیست!
مشکل اصلی که مانع از آغاز تمرینات شده 
به صورت واضح گفته نمی شود. صددرصد 
تأخیر در آغاز تمرینات پیش فصل به ضرر 
تیم خواهد بود و کادرفنی بهتر از همه می داند 
وقتی تیم تمرینات خود را از سایر رقبا دیرتر 
آغاز کند در آغاز فصل با شرایط مطلوبی 
بازی ها را شروع نمی کند و ممکن است به 
خاطر ناهماهنگی و ناآمادگی امتیازات مهمی 
را از دست بدهد. بالاخره هر بازی امتیازات 
مخصوص به خود را دارد و نباید در هفته هی 
ابتدایی امتیازی از دست برود که جبران آن 

دشوار خواهد بود. 
   پرسپولیس در نقل و انتقالات تنها 

یک بازیکن جذب کرده است! 
برخی تیم ها در جذب بازیکن فعالیت بسیار 
خوبی داشتند و حتی اردوی پیش فصل آنها 
آغاز شده اما در پرسپولیس تنها شهاب زاهدی 
جذب شده که باید مدت قرارداد او هم اصلاح 
شود تا بتوان در سازمان لیگ قرارداد را ثبت 
کرد. پرسپولیس مدافع عنوان قهرمانی است 
و این فصل باید در لیگ قهرمانان آسیا حضور 
پیدا کند. به غیر از دو مرتبه که پرسپولیس 
توانست تا فینال لیگ قهرمانان آسیا خود را 
بالا بکشد در دیگر سال ها کار تیم به مشکل 

خورد و حذف شد.
متأسفانه در آن دو بار هم قهرمانی به دست 
نیامد و نایب قهرمان شدیم. اگر مشکلات مالی 
وجود دارد باید هر چه زودتر برطرف شود و 

قراردادهای بازیکنان هم تمدید شود. 
ضمن اینکه نفرات لازم برای تقوی تیم 
جذب شوند چون ضمن تلاش برای حفظ 
قهرمانی در لیگ برتر، در آسیا هم باید 
بازیکنان خوبی جذب شوند و پرسپولیس 
بتواند با حداکثر قدرت به دیدار رقبایی برود 
که قطعاً بسیار آماده تر هستند و بازی آسانی 

پیش روی تیم نیست. 
   به هر حال پرسپولیس زمان از دست 

می دهد! 
اگر مسائل مالی بازیکنان حل نشده و آنها 
مطالبات معوقه خود را دریافت نکردند باید 
از سوی باشگاه اقدامات لازم برای پرداخت 
صورت گیرد تا بیش از این زمان به هدر نرود. 
تیم های مدعی از لحاظ نقل و انتقالات و 
تمرینات فعال هستند و پرسپولیس نباید از 
قافله قهرمانی جا بماند. تیمی که بیش ترین 
هوادار را در ایران دارد باید خود را در بهترین 
سطح آماده کند تا بتواند جوابگوی طرفداران 
خود باشد و البته در شرایط بسیار خوبی 
وارد رقابت با دیگر مدعیان قهرمانی شود 
چون فصل سختی در انتظار گل محمدی و 

تیمش است. 

حسین فرکی 
 کارشناس فوتبال 

شیری: 
تیم های مدعی از 

لحاظ نقل و انتقالات و 
تمرینات فعال هستند

واکنش کاندیدای انتخابات 
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   لیونل مسی در آمریکا یک دهم پولی را که 
الهلال به او پیشنهاد داده است به دست خواهد 
آورد. به گزارش سایت RBC، لیونل مسی مهاجم 
آرژانتینی در اینترمیامی ۵۰ تا ۶۰ میلیون دلار در هر 
فصل درآمد خواهد داشت. خورخه ماس، مالک این 
باشگاه آمریکایی، با اعلام این خبر گفت: مسی پس 
از بازنشستگی نیز سهامی در باشگاه، درصدی از حق 
پخش در اپل تی وی و بخشی از قرارداد اسپانسری با 
آدیداس را کسب خواهد کرد. او در بخش دیگری از 
صحبت هایش گفت: این یک اتفاق تاریخی در فوتبال 

آمریکاست. ورود پله به نیویورک کاسموس 
در سال ۱۹۷۵ و ورود دیوید بکام در سال 

۲۰۰۷ به لس آنجلس گلکسی اتفاق های بزرگی 
بودند و الان لیونل مسی وارد آمریکا شده است. 
فکر می کنم او تاثیر زیادی در فوتبال آمریکا داشته 
باشد. او می تواند MLS را به یکی از دو یا سه لیگ 
بزرگ جهان تبدیل کند. ماس خاطرنشان کرد که 
مذاکرات برای جذب مسی سه سال ادامه داشت. 
مسی ۳۶ ساله ماه ژوئن پاری سن ژرمن را ترک کرد 

و به اینتر میامی ملحق شد.

نکونام: قنبرزاده حق ندارد درباره استقلال حرف بزند

عابدینی:

 »هانی کرده« وظیفه اش را انجام داده است! 

منصور قنبرزاده نایب رئیس دوم فدراسیون 
فوتبال گفته بود »نکونام حق اظهارنظر درباره 
سقف بودجه را ندارد«، آن هم در حالی که 
سرمربی استقلال می گوید اصلًا اظهارنظری 
دراین باره نداشته و واکنشش به شایعه 
سقف قرارداد ۱۵ میلیاردی در این تیم بوده 
است. نکونام بعد از تمرین صبح استقلال در 
مواجهه با تسنیم دراین باره گفت: همیشه 
دوست دارم کارم را در آرامش جلو ببرم ولی 
بعضی دوستان نمی خواهند استقلال آرامش 
داشته باشد. بنده به تازگی از شایعه سقف 
قرارداد ۱۵میلیاردی بازیکنان استقلال 
انتقاد کردم و گفتم این نوع اخبار برای ضربه 
زدن به ماست ولی نمی دانم چرا یک مسئول 

فدراسیون باید درباره مسائل داخلی استقلال 
اظهارنظر کند؟ روز اول گفتم اینجا هستم که 
حق هوادار را بگیرم. ، الآن هم فکر می کنم 
آقایان می خواهند به هوادار و باشگاه استقلال 
ظلم کنند. مربیان رقیب ما گفتند این طرح 
غیرکارشناسی است، آقایان جرأت نکردند 
جواب بدهند ولی تا ما یک جمله آن هم درباره 
مسائل داخلی تیم مان گفتیم ببینید چطور 
صحبت می کنند. آقای قنبرزاده! با احترام، 
شما حق نداری درباره استقلال حرف بزنی، 
چطور می شود حرف های من را نخوانید و 
بعد علیه استقلال و من حرف بزنید؟ اتفاقاً 
شما هستید که حق ندارید درباره فوتبال 
حرف بزنید، من و امثال من که سال ها خاک 

این فوتبال را خورده ایم باید درباره  فوتبال 
صحبت کنیم. سرمربی استقلال اضافه کرد: 
آقای تاج از مدیران دلسوز هستند و قطعاً 
قصدشان کمک به فوتبال است ولی بعضی 
دوستان دیگر رنگی بودن شان در فدراسیون 
ثابت شده است. از آقای تاج می خواهیم جلوی 
این مسائل بایستد. فردا قنبرزاده و قنبرزاده ها 
هستند که باید جواب هوادار استقلال را 
بدهند؟! خیر؛ جواد نکونام است. اگر بخواهند 
ساکت  استقلال  قطعاً  کنند  عمل  رنگی 
نمی نشیند. روز اول گفتم حالا هم می گویم؛ 
از حق خودم می گذرم ولی از حق استقلال و 
طرفدارانش نه. هواداران عزیز استقلال! همین 
موضوعات کوچک به تیم ضربه می زند، واقعاً 

چرا آقایان در مورد دیگر دوستان جوابیه 
نمی دهند؟! نکونام درباره روند نقل و انتقالات 
استقلال اظهار داشت: ببینید بعضی باشگاه ها 
چه پول هایی به بازیکنان می دهند و چه 
ریخت وپاش هایی می کنند، هوادار ما هم توقع 
دارد. اینجا استقلال است، ما هم باید بازیکن 
بزرگ و باکیفیت بگیریم، از این وضعیت نقل 
و انتقالات به هیچ وجه راضی نیستم، باید به 
استقلال کمک شود. دوست دارم با هوادار 
صادق باشم چون مرا خواست و آمدم، حالا 
که هستم تا آخرین لحظه از باشگاه بزرگ 
استقلال دفاع می کنم، نمی توانم به آنها دروغ 
بگویم، فعلًا از رقبا عقب هستیم، از همین اول 

همه چیز علیه استقلال و هوادارانش است. 


